
Høringsinstans Sammendrag Kommentar

Linea AS tidligere 

Helgelandskraft AS, datert 

27.10.20 og  30.11.20

Linea As har generelle merknader knyttet til 

energiforsyningen  i området.  Det gjøres bl.a. 

oppmerksom på at planforslaget må ta høyde for 

anlegg som er nødvendige å etablere og drifte.  

Kartutsnittet, som er oversendt, skal bare brukes kun 

som underlag i planarbeidet.   I tilknytning til dette 

vises det til Forskrift om beredskap i 

kraftforsyningen, § 6-2.       Det gjøres videre 

oppmerksom på at,  før utbygging innenfor 

planområdet, må det avklares hvordan nye 

bygninger skal forsynes med elektrisk strøm.    Linea 

As ønskes derfor å bli kontaktet i god  tid før 

utbygging.   

De generelle merknadene tas til etterretning.  Linea 

As sitt brev, datert 27.10.20, med kartutsnitt, legges  

ikke ved saken.  

 Eksisterende nettstasjon, s171,  er i konflikt med 

avsatt infrastruktur.  Arealer til fremtidige 

transformatorstasjoner,  evnt nettstasjoner, skal 

avsettes til bebyggelse og anlegg, kode 1500. 

Størrelsen på nettstasjonen kan være opptil 15 m2.  

Linea As presiserer   at eventuelle kostnader ved 

flytting av nettstasjonen må dekkes av utbygger.

Forslag til endringer ble oversendt Linea AS, datert 

11.11.20.  På plankartet foreslås det et nytt areal  

med formål "Andre typer bebyggelse og anlegg" 

kode 1500  med tilhørende 

reguleringsbestemmelser.  I mail, datert 30.11.20, 

bekrefter Linea As at planforslaget, med endringer, 

ivaretar deres interesser.  Presiseringen, knyttet til 

kostnader ved eventuell flytting av nettstasjon, 

opprettholdes imidlertid.



Linea AS har spesifikke krav til punkter som må 

ivareats i reguleringsbestemmelsene: " *Der 

nettselskapet har angitt behov for plassering av ny 

nettstasjon, må det reguleres areal til slikt formål, 

evt.  at det i planbestemmelsene tas høyde for at det 

innenfor områder avsatt til byggeformål kan 

etableres nye nettstasjoner.  *Nettstasjoner tillates 

oppført også utenfor regulerte byggegrenser og 

kommer i tillegg til tillatt utnyttelsesgrad. 

*Nettstasjoner tillates oppført inntil 1 m fra 

eiendomsgrense og at generelt er 5m byggegrense 

rundt nettstasjon."

Forslag til reviderte reguleringsbestemmelser ble 

oversendt Linea AS,  i brev, datert 11.11.20.  I mail, 

datert 30.11.20, bekrefter Linea As at planforslaget 

med endringer ivaretar deres interesser.

Direktoratet for 

Samfunnsikkerhet og Beredskap 

(dsb), datert 22.10.20

Det orienteres om at dsb ikkehar kapasitet til å gå 

gjennom alle reguleringplaner.  Det vises til 

fylkesmannen i Nordland sitt ansvar knyttet til å 

følge opp beredskap.

Merknaden tas til etterretning.

Statens vegvesen, datert 

06.11.20

Statens vegvesen har ingen spesielle merknader til 

planforslaget

Merknaden tas til etterretning.

Kystverket, datert 13.11.20 Kystverket orienterer om at ansvarsområdet er 

sikkerhet, framkommelighet og miljø langs sjøveien.  

Utviklingen på Horvnes og trafikk i havneområdet i 

sentrum er vurdert.   Det konkluderes med at videre 

utvikling av industriområdet, i tråd med 

planforslaget,  ikke vil være problematisk.  

Merknaden tas til etterretning.



Berørte grunneiere, datert 

26.04.18

Det vises til avholdte møter mellom Alstahaug 

kommune og en del av de berørte grunneierne den 

26.04.17.  I følge beboerne har ledelsen i Alstahaug 

havnevesen, Helgeland holding As og Alstahaug 

kommune vært kjent behandling og løfter helt 

tilbake til 2008.  Det uttrykkes misnøye med hvordan 

berørte beboerne har blitt behandlet.  En del krav 

stilles for at området skal være beboelig.

Merknaden tas til etterretning.

Boligområdene må støyskjermes mot det åpne 

industriområdet mellom hallene.  En 

støyabsorberende vegg og delvis tak langs gjerdet til 

industriområdet kreves.  Høyden på veggen må ikke 

ødelegge for utsikten til sjøen.

Det er krav til støytiltak i 

reguleringsbestemmelsenes § 3.2.  Det presiseres 

imidlertid at eksisterende boliger ikke omfattes av 

planarbeidet. 

Det stilles krav til begrensninger i drifta for å sikre 

natt- og hellidagsro. 

Det vises her til gjeldende reguleringsplaner for hele 

Horvnesområdet og miljøoppfølgingsprogrammet.

Område til SAR må skjermes ved at det settes opp et 

tilstrekkelig høyt garasjeanlegg med 

støyabsorberende materiale som føres helt fram til 

eksisterende bygning, og inn- og utkjøring til 

nærmeste boliger må stenges.  Det hevdes at dette 

er nødvendig for å hindre støy og forurensing av 

søppel.  I tillegg forutsettes tiltak mot forurensing fra 

biltrafikk inne på området og mot boligområdet.

Området, der det stilles krav om tiltak , er ikke 

omfattet av planarbeidet

Boligene i området må støyskjermes med: 

*Støyisolerende vinduer  *Etterisolering av vegger 

mot støy fra alle bolighus *Montering av 

ventiasjonsanlegg slik at det blir mulig å holde 

vinduer åpne mot basens anlegg.  Det vises til 

Forskrift om begrensing av forurensing.

Det er krav til støytiltak i 

reguleringsbestemmelsenes § 3.2.  Det presiseres 

imidlertid at eksisterende boliger ikke omfattes av 

planarbeidet. 



Det hevdes at ovennenvnte krav må iverksettes 

umiddelbart, og det vises til at beboere lenger 

sørvest har mottatt kompensasjon.  

Det er krav til støytiltak i 

reguleringsbestemmelsenes § 3.2.  Det presiseres 

imidlertid at eksisterende boliger ikke omfattes av 

planarbeidet. 

Det orienteres om at to familier ønsker å flytte og to 

familier ønsker å bo i området.  Horvnes marina må 

bestå med samme funksjonalitet som  i dag. 

De berørte eiendommene er avsatt til industri i 

kommuneplanens arealdel, og er i framtida  

forutsatt benyttet til dette formålet.

 Det kreves at det ikke bygges ny hovedadkomst over 

39/5. Dersom dette skjer må eiendommen som 

helhet løses inn.

Ettersom planområdet er innskrenket avsettes ikke  

trasè for ny hovedadkomst til Horvnes 

industriområde  i planforslaget.  Dessuten berører 

den aktuelle løsningen, som omtales i 

planbeskrivelsen, med forbindelse til "Vindenes 

hus",  eiendommen 39/5 i liten grad.

Jan Schei, datert 30.11.20 og 

Frode Schei, datert 01.12.20

Det vises til uttalelse, datert 26.04.18 og de kravene 

som er stilt der.  Det forventes godvilje ovenfor 

beboere som ønsker eiendommene sine innløst, slik 

at de kan få flytte fra området.

De berørte eiendommene er avsatt til industri i 

kommuneplanens arealdel, og er i framtida  

forutsatt benyttet til dette formålet.

Det presiseres at inn- og utkjøring til Horvnes marina 

ikke må blokkeres av den beskrevne vegen til 

"Vindenes hus".  Alternativt på eiendommen 39/5 

innløses.  Videre må   boligeiendommene og 

båtplasser erstattes.

Hvordan løsningen knyttet til ny hovedadkomst og 

Horvnes marina omfattes ikke av planarbeidet.

Nordland fylkeskommune, 

datert 30.11.20

Det uttales at tiltaket er i tråd med regionale 

interesser med henvisning til Fylkesplan for 

Nordland.

Merknaden tas til etterretning.

Forslaget om holdeplass for buss betraktes som 

positivt.  Snuplass for buss innenfor planområdet 

etterlyses.

Det er regulert inn vendhammer med tanke på 

snuplassmulighet.



Fortau eller gang - og sykkelveg etterlyses ettersom 

det reguleres en ny adkomstveg med mye større 

kjøretøyer.  Denne adkomstvegen kan, i følge 

beskrivelsen, også bli ny adkomstveg til 

industriområdet på Horvnes industrområde.

Merknaden tas til etterretning.  Dersom vegen 

videreføres, som adkomstveg til industriområdet på 

Hovnes, vil dette bli vurdert nærmere.

Det uttales at det ønskes en felles bestemmelse om 

bruk av miljøvennlige byggematerialer.

I tilknytning til §3 Fellesbestemmelser er det 

innarbeidet  følgende: " § 3.7   Byggematerialer 

3.7.1 Det skal i størst mulig grad brukes 

miljøvennlige byggematerialer."

Bestemmelsen om kotehøyde 3,5 til 4 meter for 

ferdig planert terreng bes vurdert på bakgrunn av 

havnivåstigning.

Kotehøydebestemmelsen er i tråd med de øvrige, 

tilgrensende reguleringsplaner, og betraktes derfor 

som tilstrekkelig.

Det er ingen kjente kulturminner innenfor 

planområdet.

Merknaden tas til etterretning.

Fylkesmannen i Nordland, 

datert 30.11.20 registrert i 

ESAWEB 03.12.20

Det bemerkes at utfylling i lagunen er å betrakte som 

utfylling i sjø.  Av den grunn vises det til 

Forurensingsloven og fylkesmannens myndighet i 

den forbindelse.  Det anbefales en 

rekkefølgebetemmelse om at utfylling ikke kan 

gjennomføres før saken er vurdert i henhold til 

Forurensingsloven.

Tiltaket vil bli vurdert i henhold til Forurensingsloven 

når søknad foreligger.

Fylkesmannen i Nordland kommenterer at søknad 

fra Nordland Settefisk AS er utsatt i påvente av 

regulering.

Dette er kommentert i saken.

Det orienteres om utfordringene knyttet til avfall fra 

planlagt aktivitet til settefiskanlegget.  Det bes om at 

Alstahaug kommune vurderer om det er behov for 

bestemmelsesområde for lagring av slam. 

Tiltaket vil bli vurdert i henhold til Forurensingsloven 

når søknad foreligger.




